



PROTOKOLL nr 85, fört vid möte med
styrelsen för FORSBACKA GOLFKLUBB
Onsdagen den 26 maj 2021 kl. 18.00
Lokal: Forsbacka herrgård

Ledamöter

Ordinarie

Lasse Lindh

Helene Andersson

Karl-Erik Höög ersätter Peter Kullberg

Marita Gustafsson ersätter Hans B. Johansson

Annika Gip

Göran Nilsson

Adjungerande

Christer Stolpen

§1 Mötets öppnande och val av justeringsman

Mötet öppnades och till justeringsman valdes Göran Nilsson.

§2 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§3 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

§4 Ekonomi

Vi ligger bra till gällande medlemsavgifter, det är många nya medlemmar. Greenfeeintäkterna är lägre än i fjol vilket beror på att banan öppnade en månad senare i år på säsongen samt att vädret har varit sämre. Vi har tagit stora kostnader för det gjorda takbytet på sädesmagasinet och den pågående målningen av herrgårdsbyggnaden.

§5 Rapport från kansliet

- Antalet registrerade medlemmar är 978.
- De nya reglerna för ankomstregistrering fungerar bra.
- Den nya shopen får mycket beröm.
- Den 1 juni kan tävlingar starta under förutsättning att regionen inte har andra rekommendationer.
- Från och med den 1 juni ska alla tävlings- och handicapronder återigen spelas enligt ordinarie regler för golfspel. De coronarelaterade undantagen för golfregler försvinner därmed från och med den 1 juni.
- Styrelsen beslutade att hundar ska hållas i koppel.

§6 Rapport från bankommittén

- Vildsvinsstaketet måste göras klart omgående enligt jägaren Jörgen Andersson. Vildsvin finns runt Edsleskog, Säter och Hugnerud. Styrelsen undersöker vidare.



- Kommittén enades om att klippa ner greennära och torviga områden. Områdena kommer också att fungera som avrinningszoner.
- Företaget Out of Bounds ska plocka upp bollar ur sjön. Klubben får 1 kr/boll. Företaget tror att de kommer att kunna ta upp 20 000-25 000 bollar. Avtal ska skrivas.
- Ställplats istället för campingplats – När det torkar upp måste den nya delen av ställplatsen bli klar.
- Det är viktigt med finishen på banan och att vi hela tiden måste göra det lilla extra. Det skulle behövas fler hålvärdar. En förfrågan behöver skickas ut till medlemmarna och förklara vad arbetet innebär.
- Kommittén anser att det behövs en ny medarbetare på banan för att ersätta den som slutat.

§7 Rapport från Övriga kommittéer

- Fastighetskommittén – Det har visat sig att syllan på herrgården är i mycket dåligt skick på vissa ställen och måste åtgärdas. Toaletterna på Jägmästarflygeln är bytta.
- Herrkommittén – Första herrdagen startar tisdagen den 1 juni.
- Damkommittén – Första damdagen startar måndagen den 7 juni.
- Oldtimerskommittén – Första tävlingsdagen startar torsdagen den 3 juni.
- Tävlingskommittén – Tävlingsarna får lov att starta från och med den 1 juni.
- Medlemskommittén – Arbetar med dokument med information för nya golfare, ett förslag är klart. Ett faddernetverk behöver byggas upp.

§8 Nya avtal restaurang och hotell

Lasse och Peter har haft möte med restaurangen.

Hotellet – Nivån på arrendet är OK. En gränsdragningslista behöver göras.

Restaurangen – Restauratören vill ha lägre hyra. Lasse och Peter förhandlar med restauratören.

§9 Övriga frågor

- Padelbana

Intresse finns från Kristofer om att bygga padelbana på klubben. Frågan bordläggs till nästa möte.

§10 Beslut om att skicka ut dagens protokoll

Det beslutades att skicka ut dagens protokoll.

§11 Avslutning

Nästa styrelsemöte är onsdagen den 30 juni kl. 18.00. Mötet kommer eventuellt att ske digitalt via Teams.

Vid protokollet,

Helene Andersson

Justeras:

Lasse Lindh
Ordförande

Göran Nilsson